
 

 

 

 

Protokoll 2023-04-24 

Art:   Styrelsemöte, Domsands Båtsällskap  

Tid:   Måndagen den 24 april 2023, kl 18:00 

Plats:   Klubbhuset 

Närvarande:  Helena Stenow, Conny Andersson, Johan Lidén, Marianne Sölvebrant, 
Leo Mörtsell, Petter Isaksson och Martin Mellqvist. 

Frånvarande:  Nicklas Lindblad, Anna Wiklund, Håkan Larsson, Rickard Lundgren och 

Anders Nilsson 

Adjungerad: Björn Petersson 

 

Dagordning  

 

§ 1  Öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Johan Lidén hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordningen fastställdes. 

 

§2  Justerare 

Petter Isaksson valdes till justerare 

 

§3  Föregående protokoll 

Återkoppling från föregående protokoll: 

 

§4  Ärenden 

a) Rapport från arbetsdagen (Marianne, Johan) 
Tur med väder, mycket blev gjort och bra uppslutning. 
Nästa tillfälle är torsdag kväll 8 juni kl 18.00 
 
b) Taket på klubbhuset. (Johan) 
En besiktningsman har varit här och vi kan konstatera att det inte finns fuktskador.  
Vi kommer fram till att avvakta renovering och diskutera frågan vidare på kommande styrelse-
möte.  
 
 
 



 
c) Djupet i hamnen. (Martin) 
Martin rapporterar att brygga D är värst drabbad.  
Björn får i uppdrag att köpa in en pegel (mätlinjal) som monteras vid traversen för att kunna se 
vattennivån i hamnen.   
Johan och Martin tittar på tänkbara åtgärder och frågan lyfts igen på nästa styrelsemöte. 
De båtägare som upplever problem med djupet, uppmanas att kontakta kansliet. 
 
d) Andrahandsuthyrning. (Johan, Petter) 
Frågan från årsmötet har bearbetats och förslag på nya regler har tagits fram och efter  diskussion 
tar styrelsen följande beslut:  
- Outnyttjade platser: Ska upplåtas för uthyrning i andra hand, eller återlämnas till DBS. 
- Andrahandsuthyrning: Endast genom kansliet och enligt kölistan. 
- Övrig uthyrning: Gästhamnsavgift enligt prislista. 
- De som haft andrahandsplats under 2022: har fortsatt rätt att hyra en andrahandsplats oavsett 
köplats då syftet med reglerna är att skapa ordning framöver, inte att någon ska bli av med sin 
plats. 
 
e) Klubbåtar, vilka behov i år/nästa år? (Johan, Martin, Leo) 
Vi avvaktar inköp av ny båt i år och ser över möjligheten att söka bidrag till hösten om behov finns 
av båtköp framöver. 
 
f) Övergivna båtar (Conny) 
Vi diskuterar frågan utifrån olika scenarier och kommer att arbeta vidare med frågan. 
 
g) Båthusavtalen (Johan) 
En punkt som kommer från årsmötet och där styrelsen efter diskussion tar beslut om att förtyd-
liga båthusavtalet med att det gäller ett båthus per båtplats. 
 
h) Valborgsfirandet (Marianne) 
Vi diskuterar formerna för Valborgsfirandet.  
 
§5 Ekonomi 
Conny redovisar en fortsatt god ekonomi. Kostnaden för de tjänster vi köper av E-balans är nu  
(från och med mars) på en normal nivå efter att migreringen och första bokslut slutförts. 
 
§6 Arbetsråd och sektioner 
Fiskesektionen röjer i sin bod för kommande mindre renovering. 
Viss renovering kommer att ske vid Fingals hamn. 
Hamnkontoret kommer att installeras med taggsystem framöver. 
 
§7 Inkomna skrivelser 
Inga inkomna 
 
§8 Övriga frågor 
Vad kan man följa via kamerorna på hemsidan och kan vi visa mer yta?  
Björn kontaktar Emricson i frågan. 
 
§9 Fastställande av nästkommande styrelsemöten 
22 maj kl 18:00 
 
 



 

§10 Avslutning 

Johan tackade och förklarade mötet avslutat 

 

 

 

 

 

 

 

Johan Lidén  Petter Isaksson  Helena Stenow 

Ordförande   Justerare   Sekreterare 

     


